

ERRATUM

Please correct the following errors:

- Page 8** **Logbook:** Please add: ... This information should be used for the control of the use of licences.
- Page 18** Paragraph 3.17: Please read: ... as well as the date and place of entering the territory of the registration of the vehicle.
- Page 30** Paragraph 7.1: Please add: ...a reserve ECMT licence, before being issued to another haulier for the remaining period of time.
- Page 50** Paragraph 6: Please read: Vehicles must use a tachograph, in accordance with UNECE "AETR Agreement" or to Council Regulation (EEC) No. 3821/85, as last amended by Regulations (EC) No. 2135/98 and by Commission Regulations (EC) No. 1360/2002 and No. 432/2004.
- Pages 85 to 86** Certificate "green lorry" noise and exhaust emissions:
Under "measured according to",
the line "< 75 kW or < 150 kW" must read
">75 kW or < 150 kW"
- Page 88 to 89** Certificate "greener and safe lorry" noise and exhaust emissions:
Nox must read NOx
- Pages 94 to 95** Certificate "EURO3 safe lorry", noise and exhaust emissions:
After "0.16 (0.21)", please add footnote 3

ИСПРАВЛЕНИЯ

Пожалуйста, исправьте следующие ошибки:

- Страница 9** **Бортовой журнал:** Пожалуйста, добавьте: ... Эта информация должна быть использована для контроля использования разрешений.
- Страница 19** Раздел 3.17: Читать в следующей редакции: ... также как дату и место въезда на территорию страны регистрации транспортного средства.
- Страница 31** Раздел 7.1: Пожалуйста, добавьте: ... ЕКМТ, перед выдачей другому перевозчику на оставшийся период времени.
- Страница 51** Раздел 6: Читать в следующей редакции: На транспортных средствах должны использоваться тахографы, в соответствии с соглашением ЕСТР ЕЭК ООН или Правилom Совета (ЕСС) № 3821/85, с поправками внесенными Правилom (ЕС) № 2135/98 и Правилom Комиссии (ЕС) № 1360/2002 и № 432/2004.
- Страницы с 85 по 86** Сертификат соответствия «зеленого» грузовика требованиям по шуму и выхлопным газам:
Под строкой “измерено в соответствии с”, строку “ < 75 кВт или < 150 кВт” читать как “>75 кВт or < 150 кВт”
- Страница 88 по 89** Сертификат соответствия «особо зеленого и безопасного грузовика» требованиям по шуму и выхлопным газам:
Nox читать как NOx
- Страница с 94 по 95** Сертификат соответствия “ЕВРО-3 безопасного” грузовика по шуму и выхлопным газам:
После “0.16 (0.21), добавить сноску 3